
Inspraak over de zonneweiden in gemeente Medemblik. 

Goedenavond, 

Mijn naam is Welmoed Vlaanderen. Ik ben lid van de Koninklijke Nederlandse Natuur 

Vereniging, de KNNV. 

Ik kom inspreken over het plan om op het agrarische land zonnepanelen te plaatsen op 

locaties in de gemeente MEDEMBLIK. 

Sinds bijna een jaar woon ik in Nibbixwoud, waar ik geniet van de fruitteelt, de bloembollen, 
de kool op het land en de pas geploegde landerijen. Het vrije uitzicht met rondom de 

kerktorenspitsen tussen de bomen, de sloten en tochten. 

Ik neem aan dat u allang gewend bent aan al dat moois. Ik hoop dat u er toch van kunt 

genieten, want het West-Friesland is echt bijzonder. De natuurwaarde van het agrarische 
land wordt door de natuur- en milieuverenigingen wel op waarde geschat, maar niet door 

onze regering. 

Dat blijkt telkens weer, en nu ook weer met de opdracht aan de regio's om te voldoen aan 

een quota wind- en zonne-energie. Geen vraag, nee OPDRACHT! 

Op de natuurwaardekaart van bv West-Friesland zie je dat er hier en daar kleine strookjes 

natuur zijn ingetekend, want agrarisch land telt niet mee. Ik pleit ervoor om zo min mogelijk 
land op te offeren voor zonnepanelen. Het woord opofferen is niet per ongeluk. 

Onder zonnepanelen groeit erg weinig en hoe langer ze er staan hoe meer de biotoop dood 
gaat. Wormen, schimmels en andere zeer nuttige wezens in de grond verdwijnen daar. 

Herstel duurt vele jaren. Zeker als ernaast een natuurterrein ligt is er in de toekomst 

verarming van die natuur te verwachten door de invloed van de zonnepanelen. Wij zijn niet 
tegen zonnepanelen, maar dan wel op daken, industrie- en parkeerterreinen, maar niet op 

agrarisch land. 

Ik heb twee foto's van de zonneweide bij Purmerend, waar nu al de achteruitgang zichtbaar 

is. Het terrein is 4 of 5 jaar oud. 
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Ik heb in de stukken gelezen dat er al wel naar natuur- en ruimtebeleving voor de mens is 

gekeken, maar niet wat er met het bodemleven en de biodiversiteit gebeurt. 

Als er echt geen andere optie is en er moet toch grasland worden opgeofferd, dan zou het 
goed zijn om brede stroken grasland tussen de panelen aan te brengen om nog iets van de 

biotoop te kunnen behouden. In onze ogen is het daarnaast noodzakelijk de natuurwaarde 

van de op te offeren weide voor zonnepanelen te compenseren in de vorm van kruiden en 
bloemrijke graslanden elders in de gemeente. 

Fijn dat u naar mij heeft willen luisteren. 

Ik hoop uw vragen te kunnen beantwoorden. 


